

# Finals of the English debating contest 2023

Should they stay or should they go? The finalists of the 2023 debate in English had to discuss whether art and music should remain compulsory subjects in middle and high schools. The winners, who supported that idea, argued in favour of art and music remaining part of the curriculum.





















Indeed, Raïssa Djingou, Leela Tusel and Johannes Niemeyer from 2nde ES2 were the most convincing for the jury. However, their opponents from 2nde S3 (Romy Guilmet, Romain Kern and Leon Krambröckers) gave them a hard time and can be proud of their own performance. The debate was led in a serene and assured way by Lucie Tchanilé.

The curtain falls over the 2023 edition of the debating contest in English, and we must thank our nice jury made of Donovan Murray-Guinn, Ralf Behet and Frau Dr. Cornelia Gerhardt (University of Saarland) for their dedicated work. As always, we are grateful to Alfa (the Amicale du Lycée Franco-Allemand) for sponsoring us and rewarding the winners as they deserve!

*Caroline Köwenig for the English staff*

Should they stay or should they go ? Les finalistes du débat de 2023 en anglais avaient pour mission de discuter de la question de savoir si l'art et la musique doivent rester des matières obligatoires dans les collèges et les lycées. Les gagnants, qui soutenaient cette idée, ont plaidé en faveur du maintien de l'art et de la musique dans les programmes scolaires.

En effet, Raïssa Djingou, Leela Tusel et Johannes Niemeyer de la 2nde ES2 ont été les plus convaincants pour le jury. Cependant, leurs adversaires de la 2nde S3 (Romy Guilmet, Romain Kern et Leon Krambröckers) leur ont donné du fil à retordre et peuvent être fiers de leur propre performance. Le débat a été mené de manière sereine et assurée par Lucie Tchanilé.

Le rideau tombe sur l'édition 2023 du concours de débat en anglais, et nous devons remercier notre sympathique jury composé de Donovan Murray-Guinn, Ralf Behet et Frau Dr. Cornelia Gerhardt

(Université de la Sarre) pour leur travail dévoué. Comme toujours, nous sommes reconnaissants à Alfa (l'Amicale du Lycée Franco-Allemand) de nous avoir sponsorisés et d'avoir récompensé les lauréats comme ils le méritent !

*Caroline Köwenig pour l'équipe d'anglais*